
Z á p i s n i c a 

z rokovania komisie výstavby, verejného poriadku a životného prostredia 

pri miestnom zastupiteľstve MČ Košice – Nad jazerom dňa 19. 02. 2020 

 

 

 

Prítomní:   

 

Predseda komisie 

Norbert Borovský    Rovníková 10    

 

Tajomník komisie 

Milan Derfiňák    MÚ MČ    

 

Členovia komisie – poslanci 

Jozef Skonc    Nám. Kozmonautov 7 

Silvia Hricková   Jenisejská 59 

Pavol Slivka    Jenisejská 39 

 

 

 

Členovia komisie – neposlanci 

Ing. Martin Balkovský  Sputniková 11 

Ing. Ján Peti    Polárna 16  

Ing. Ivo Grobauer   Jenisejská 5  

Ing. Erik Cimbala   Levočská 4  

Jaroslav Šarišský    Sputniková 7  

 

 

  

 

Hostia 

 

 

Neprítomný:   

Peter Javorský    Stálicová 10   

Ing. Miroslav Fajčík   Vyšné Opátske 87  

Matej Hrebeňár   Polárna 20   

Ing. Dušan Sivák   Gagarinovo námestie 5 

Bc. Iveta Hoľáková   Ladožská 12   

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Program : 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Programový rozpočet Mestskej časti Košice - Nad jazerom na rok 2020 a na roky 2021 – 2022 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

 

K bodu 1: 

Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

Rokovanie  otvoril  a   viedol  predseda  komisie  p. Borovský, ktorý privítal členov komisie a hostí. 

Zároveň komisia schválila program rokovania. 

 

 

 

K bodu 2:  

Programový rozpočet Mestskej časti Košice - Nad jazerom na rok 2020 a na roky 2021 – 2022 
 

Materiál bol predložený písomne, pričom o ňom podrobne informoval tajomník a predseda komisie. 

K predloženému materiálu neboli pripomienky.  

 

 

Uznesenie č.24/2020: 

Komisia výstavby, verejného poriadku a ŽP pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice 

– Nad jazerom  doporučuje starostke mestskej časti predložiť materiál na prerokovanie 

Miestnemu zastupiteľstvu Mestskej časti Košice – Nad jazerom. 

 

 Výsledok hlasovania: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0 

 

K bodu 3:  

Rôzne 

 

p. Javorský a p. Skonc: Upozornili na prepadnutý poklop v lokalite Sputniková 1. 

p. Cimbala: Požiadal o doplnenie svetelného bodu na Levočskej 1. 

p. Balkovský: Navrhol vyzvať vlastníka parkoviska pred OC Ždiar o opravu parkoviska. Zároveň 

navrhuje doplniť verejného osvetlenie na Polárnej 2 – 20 v Košiciach a riešiť asociálov v lokalite VS 

Sputniková 12. 

p. Borovský: Navrhuje požiadať správcu komunikácie II/552 Slanecká, aby pred obnovou VDZ bola 

komunikácia strojne vyčistená a umytá. 

 

 

 

Záver 

Predseda komisie p. Borovský a  poďakoval členom komisie za účasť a aktívny prístup na rokovaní.  

 

 

V Košiciach dňa 19. 02. 2019           

http://jazerokosice.sk/docs/mr_120315/bod_7.doc


 

 

 

Zapísal:    Milan Derfiňák                                                                  Ing. Norbert Borovský v.r. 

                 tajomník komisie                                                                      predseda komisie 

 

 

 

 

 

Rozdeľovník zápisnice: 

1x originál – predseda komisie 

1x originál – tajomník komisie 

1x zverejnené na webovom sídle MČ 


